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Årsmötesprotokoll för Mullsjö IF 
 

Datum och tid Måndagen den 25 mars 2019, kl. 19.13 – 21:06 

 

 

Plats  Hotel Mullsjö, Mullsjö 

 

 

Antal närvarande 

Totalt 15 personer närvarade på årsmötet fördelat på 12 män och 3 kvinnor. 

 

1. Ordföranden Pia Käck Fritzell hälsade välkommen och förklarade mötet för öppnat. Jonas 

Andersson från Smålandsidrotten var på plats och delade ut ett pris för att föreningen under 

2019 fyller 100 år.  

 

 

2. Årsmötet förklarades för vederbörligt utlyst, genom Mullsjönytt, hemsidan samt sociala 

medier. 

 

 

3. Dagordningen för mötet godkändes. 

 

 

4. Till ordförande för mötet valdes Pia Käck Fritzell och till sekreterare för mötet valdes Emil 

Fritzell. 

 

 

5. Till att justera dagens protokoll tillika rösträknare valdes Göran Forsberg och Bernt 

Johansson. 

 

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse har funnits tillgänglig hos Pia Käck Fritzell, den 

godkändes att läggas till handlingarna. Jan-Olof Larsson föredrog den ekonomiska 

redovisningen för 2018. Resultatet blev med förlust på ca 78 000 kr. Lyckligtvis finns medel i 

kassan att tillgå sedan tidigare års positiva resultat. 
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7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning upplästes och godkändes. 

 

 

8. Styrelsen för MIF beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018. 

 

 

9. Medlemsavgifter för 2020 fastställdes till att vara oförändrade. 250 kr för enskild medlem 

och till 600kr för familj. 

 

 

10. Fastställande av verksamhetsplan för 2019. 

 

 

11. Val av: 

a) Till ordförande på ett år valdes Pia Käck Fritzell. 

 

b) Till ledamöter på två år valdes Gitte Cedervall och Catinka Eriksson. 

 

c) Till styrelseledamöter på ett år valdes Petra Åkerlund och Lenny Elf. 

 

d) Till revisorer för en tid av ett år valdes Olle Gustavsson och Göran Forsberg. 

 

e) Till revisorssuppleanter för en tid av ett år valdes Anders Nilsson och Richard Nordenberg. 

 

d) Till ledamöter i valberedningen för en tid av ett år valdes Leif Pettersson och Peter 

Karlsson. De får mandat att prata med Karin Johansson eller annan att vara delaktig i 

valberedningen. 

 

Sedan tidigare är Emil Fritzell, Jan-Olof Larsson, Fredrik Sandblom och Marcus Svarén inne i 

styrelsen då de blev valda på två år vid förra årsmötet och har därmed ett år kvar. 

 

 

12. En motion hade inkommit. Emil Fritzell hade lämnat in en om namnet på MullsjöMilen 

och om föreningen ska ha kvar arrangemanget. Årsmötet beslutar att arrangemanget ska 

stavas MullsjöMilen i fortsättningen. Styrelsen och övriga deltagare på årsmötet får jobba 

vidare på vem som ska ersätta BEO Stockholm som avsagt sig att vara ansvarig. Leif 

Pettersson får i uppdrag att prata med BEO om han vill fortsätta vara ansvarig. Styrelsen går 

ut med information till ungdomslagen tidigt om att lagen ska engagera föräldrar den dagen 

MullsjöMilen blir av i september. 

 

 

 

 

 

 



3 
 

13. Övriga frågor: 

a) Leif Pettersson informerade om att lördagen den 17 augusti är det femkamp, familjefest, 

med inbjudna gäster från olika verksamheter. Utställare ska också finnas på plats från ett 

flertal verksamheter. Borgakungen sponsrar den dagen också med en hoppborg. Årsmötet ger 

Leif Pettersson sitt stöd att fortsätta med den planerade dagen den 17 augusti. 

 

b) Göran Forsberg hade en fråga om spelformerna och storlekarna på planerna, vad och vart 

de ska kritas upp första gången. Denna information kommer tisdagsgruppen få av styrelsen 

eller av utsedd person som meddelar dem hur planorganisationen ska vara på 

Gruveredsvallen. 

 

c) Anders Nilsson tycker det är för få bra träningstider vintertid, det är jättesvårt att få tillgång 

till bra träningstider på konstgräs i Habo då de prioriterar sina ungdoms- och seniorlag. 

Diskussion om konstgräs kommer upp om det skulle vara en idé att investera i och satsa på 

mot framtiden. En konstgräsplan vid Trollehöjdsskolans grusplan hade varit optimalt med 

tanke på läget mitt i centrala Mullsjö och att det finns elljus på plats idag. 

 

 

14. Avtackning av avgående funktionärer, Lars Glimhall och Johan Gustafsson. 

 

 

15. Årsmötet avslutades. 

 

 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

 

 

 

Emil Fritzell 

 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

Göran Forsberg    Bernt Johansson 

 


